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澳門大學研究生會 

第 1/2020 號畢業生委員會通告 

 

第十五屆澳門大學研究生會成立畢業生委員會 

 
根據現行《澳門大學研究生會常務委員會組織制度草案》第九條關於常務

委員會權限之規定，現成立澳門大學研究生會畢業生委員會，執行章程規之

職能。 

畢業生會員會成立的主要目的是為應屆畢業生提供集體訂購畢業袍，拍攝

畢業合照，同時在畢業季期間舉辦系列活動，豐富畢業生的校園文化生活。 

現公佈畢業生委員會成員基本資訊如下： 

 
 

 

主席 黃成洋 MB9468XX 研究生會會員大會副主席 

副主席 翁振坤 MB9554XX 研究生會會員大會秘書 

秘書長 張悅 MC0412XX 研究生會會員大會秘書 

副秘書長 龐卉冉 MC0505XX 研究生會會員大會秘書 

副秘書長 王瀚 MC0564XX 研究生會會員大會秘書 

副秘書長 婁遂恆 MC0541XX 研究生會會員大會秘書 

財務長 張雅茜 MC0566XX 研究生會財務處幹事 

顧問 歐陽銘聰 MB9541XX 研究生會會員大會主席 

顧問 尹晴 MB8465XX 研究生會會員大會秘書長 

委員 全體畢業生代表及屬會相關負責人 
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如有疑問，請電郵至畢委會郵箱umpa.gradcom@um.edu.mo 查詢。 

 

特此通告。 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

  

 

澳門大學第十五届研究生會 

畢業生委員會主席 

黃成洋 

二〇二〇年十月二十日 

mailto:請電郵至畢委會郵箱umpa.gradcom@um.edu.mo
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University of Macau Postgraduate Association 

Notice for General Assembly Graduation Committee No. 1/2020 

 

Notice of Establishment of Graduation Committee of 15th  UMPA 

 

According to the article 9 of internal regulations ‘Organization System Draft of 

the Standing Committee’ of UMPA, the Graduation Committee is hereby established. 

The main purpose of the establishment of the Graduation Committee is to support 

the purchase of graduation gowns, taking graduation photos, and organizing activities 

to celebrate the graduation, and to enrich the cultural life of the graduates on campus. 

It is hereby notified that the members of the Graduation Committee are hereby 

announced as follows: 

 

President Huang Chengyang MB9468XX Vice President of General Assembly of UMPA 

Vice-President Weng Zhenkun MB9554XX Secretary of General Assembly of UMPA 

Secretary 

General 

Zhang Yue MC0412XX Secretary of General Assembly of UMPA 

Deputy Secretary 

General 

Pang Huiran MC0505XX Secretary of General Assembly of UMPA 

Deputy Secretary 

General 

Wang Han MC0564XX Secretary of General Assembly of UMPA 

Deputy Secretary 

General 

Lou Suiheng MC0541XX Secretary of General Assembly of UMPA 

CFO Zhang Yaxi MC0566XX Officer of Financial Department of UMPA 

Consultant Ouyang Mingcong MB9541XX President of General Assembly of UMPA 

Consultant Yin Qing MB8465XX Secretary General of General Assembly of UMPA 

Commissioner     Representatives of Graduation Committee and Director of All Affiliated Associations 



第 4 頁，共 4 頁 
UNIVERSITY OF MACAU POSTGRADUATE ASSOCIATION 

中國澳門氹仔大學大馬路澳門大學研究生宿舍 S3-G017 室 

RoomG017,Postgraduate  dormitory  South3  ,University  of  Macau,  Avenida  da  Universidade,  Taipa,  Macau 

 

 

 

Any further enquiries, please send email to the Graduation Committee: umpa.gradcom@um.edu.mo 

 

 

Thank you for your kind attention. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

President of Graduation Committee of 15th UMPA 

 

 

 

 

Huang Chengyang 

 20/10/2020 


